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ČESKO: Máme tu nová omezení, součástí kterých je likvidace lidí, pro které Vánoce
znamenají vyvrcholení celoroční práce trávené nad výrobou vánočního sortimentu a
přípravou na jeho prodej. Dále máme opět prázdné restaurace, což je s podivem, protože lidé se
správnou bumážkou či QR kódem do nich v klidu mohli chodit, přesto na člověka mnohdy v
restauraci nenarazíte a personál je šokován, o kolik tržeb přichází, když je údajně tolik lidí již
zmanipulováno k vpichu. Kde tedy jsou všichni tito ,,stateční a zodpovědní“ občané, copak nemusí
jíst? Nebo jen sedí vystrašení doma v obavách z toho, že naletěli a nejsou nijak chráněni? Že by to
aspoň některým už došlo?

Devastace ekonomiky a přeorientování se lidí na úplně jiné zvyky a způsoby života se pro
mnohé podnikatelské subjekty staly fatálními. Na prodej jsou restaurace, pensiony, přijde li
lockdown, budou následovat komplikace horských středisek, sportovních areálů, služeb týkajících se
volnočasových aktivit a často i vzhledu (solárka, posilovny, kosmetické salóny). Podpora politiků
velkým subjektům však pokračuje, takže velké obchodní řetězce nadále prosperují a navyšují tržby i
zisky. Opět se vracíme k tomu, co se tu dělo před rokem a Vánoce tak budou v režii těch nejvíce
vydělávajících. Nová vláda převezme štafetu po staré a dále pojede stejnou covidovou agendu přesně
podle not rozdaných farmaceutickými koncerny ve velké části světa. Přestože na trhu se objevují
nové značky vakcín ignorujících výdobytek výzkumu pracujícího na principu mRNA, dále jsou k
dispozici léky i produkty podporující prevenci, u nás se nic nového nezveřejňuje, tedy s výjimkou
toho, že bude třeba chodit pro dávky častěji. Ze státu se tak stal drogový dealer a je jen otázkou
času, kdy si za to nechá platit.

 

Ve chvíli, kdy se začal napříč Evropou zvedat výraznější odpor podpořený skutečností, kterou
je nejen nízká účinnost očkování, ale také postupně stoupající počet následných zdravotních
komplikací po aplikaci vakcín, dokonce i těch s následkem smrti, přichází nová varianta viru,
tentokrát údajně pocházející z jihu Afriky. Jeden den byl objeven na africkém kontinentu, druhý den
se dostal do Evropy a třetí už byl u nás a vyvolal reakci Švýcarska komplikujícího příjezd Čechů do
své země. Tato mutace musí být velmi šikovná a pravděpodobně i cestovatelsky dost zdatná.
Jihoafričané se u toho popadají za břicho, protože tam na ni nikdo neumírá, nijak zvlášť se covid
nešíří a žijí s ním vcelku v pohodě a s úsměvem. U nás bude důvodem ke strachu pár měsíců, než
vytlačí rýmu zvanou delta. Herec Etzler svou pozitivu uspěchal, mohl být ještě slavnější, kdyby byl
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prvním infikovaným touto zázračně objevenou mutací u nás.

Pokud by to nějaký očkovaný dočetl až sem, začal by argumentovat počty infikovaných,
plnými nemocnicemi a plicními ventilátory. Televizní informace chrlí neskutečně mnoho
fantasmagorií, občas však prosákne nechtěná zpráva. Například o tom, kdo je považován za
neočkovaného, přestože je napíchnutý, kolik lidí je v nemocnicích bezpříznakovými a pravděpodobně
jsou tam s jinými problém. Čemu se říká těžší průběh, to je záhada a nikde není možné zjistit
skutečnou realitu. To proto, že se se všemi údaji stále dokola manipuluje. Což nahrává vaxerům i
antivaxerům ve vytváření vlastních teorií, které se poté šíří internetem jako lavina. Ve skutečnosti
vypnete li televizi, narazíte na připomínku covidu jen před testovacími centry, kde stojí lidé často
doufající, že jsou pozitivní a jejich tělo už začalo vyrábět protilátky, které by je měly ochránit před
dalším onemocněním v příštích letech.

Dále si nelze povšimnout úbytku lidí na ulicích a v obchodech, vystrašení zůstávají skryti
doma právě u těch televizí a nasávají další části katastrofických scénářů. Pokud vyjdou ven,
poznáte je dle neustále nasazených roušek, ostřížího pohledu hlídajícího ostatní, plní li nařízení a
podle schopnosti Vás s klidem kolaboranta udat nebo napadnout, chováte li se přirozeně a snažíte se
dýchat čerstvý vzduch třeba i v obchodu. Mimochodem, víte, že autentické video z Hlavního nádraží,
kdy agresivní zaměstnanec najaté ochranky násilím vyvedl mladíka bez roušky ven, přičemž byl ještě
arogantní a sprostý, bude mít soudní dohru? Železničáři totiž na mladého rebela podaly trestní
oznámení kvůli porušenému zákazu natáčení v prostoru nádraží.. Místo trestu pro agresivního sluhu
režimu tak má být souzen napadený klient Českých drah. Jde o další unikát z dílny současného
diktátorského systému. Další zajímavostí jsou přesuny prezidenta mezi zámkem v Lánech a
nemocnicí. Nikdo mu nemoc rozhodně nepřeje, nicméně kde přišel ke covidu, když je celou dobu tak
hlídán, to je národu záhadou. Snad si cestou nestačil odskočit pro jihoafrickou mutaci zvanou
omikron, to už by bylo fakt smutné. Ta je tak drsná, že je zatím ve známých případech bezpříznaková
a má tendenci napadat očkované. To už je skutečně tak úsměvné, že bude třeba někoho nechat s
touto variantou zemřít, aby dostala svou váhu. Tak které médium o tom přinese první zprávu?

Přiznejme si, že už je to únavné. Jenže máme nakoupeno tolik dávek, že je evidentní nekonečnost
stávající situace. Australané počítají se 14ti dávkami na příštích 7 let pro každého jednotlivce. Ve
Francii je to ještě horší, chtějí to dávat lidem měsíčně. U nás je tendence intervaly zkrátit u Johnsona
na 2-3 měsíce, u mRNA na půl roku. Takže vážení očkovaní, čeká vás pěkný maraton a soutěž o to,
kdo se vždy dožije další dávky. Nás ostatní boj o to se do této soutěže nezapojit. Obě skupiny budou
pečlivě sledovat dopady očkování na lidské zdraví, na úmrtnost a další aspekty vycházející z
vakcinace. Jde o největší experiment na lidech s podobným dopadem, jaký mělo použití jaderných
bomb v Japonsku na konci 2.světové války. Otázkou tedy je už jen to, kolik obětí zůstane na které
straně. Zatím se zdá, že očkovaní začínají prohrávat. Nakonec malý dotaz. Fauci a Gates jsou stále
na svobodě?
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